
 

 

 

Dinsdag 15 mei 2018 om 20u00 in Jeugdcentrum Koldam 

Bollue Julie Aanwezig  Raveyts Sofie Aanwezig  

Coppens Steven Afwezig Sterckx Isaac Verontschuldigd 

Coppens Bram Aanwezig Teugels Caroline Verontschuldigd 

Deliens Robin Aanwezig Vandenborre  Wiebe Verontschuldigd 

Devis  Sven Aanwezig Vanloo Lisa Aanwezig 

Godsdeel Wendy Verontschuldigd Vanstallen Julie Aanwezig 

Guns Roby Afwezig    

Gysens  Erwin Aanwezig    

Kumps Diederik Aanwezig Pijpen Joris Verontschuldigd 

Meganck  Luc Aanwezig Holderbeke Ben Aanwezig 

 

 

1. Verwelkoming nieuwe leden 

Sofie Raveyts vervangt Vincent Van Ham. Anne Vranken wordt voorgedragen als vervanger 

voor Wiebe, Wiebe moet wel nog zijn ontslagbrief indienen. Erwin licht kort de werking en 

bevoegdheden van de raad toe. 

 

 

2. Orde en netheid lokalen  

Aangekondigde controles:  

- Phobos:81% 

- Scouts: 83% 

- Chiro: 82% 

 

De afvalcontainer aan de Joengele wordt de laatste tijd frequent gebruikt door buurtbewoners 

om huisvuil in te deponeren. Dit kan uiteraard niet de bedoeling zijn. OM het sluikstorten 

tegen te gaan zal de container dan ook verplaats worden. De container zal op de parking van 

INterrand geplaatst worden, naast de groene deur in de omheining van de jeugdlokalen. 

Scouts, Chiro en Speelplein zullen dus nog steeds vlot gebruik kunnen maken van de 

container. 

 

Ben doet een algemene oproep aan alle gebruikers van de keuken om ze steeds proper achter 

te laten én op te ruimen na gebruik! Tijdens Dagje Vorming van de jeugdraad werd de keuken 

gebruikt om in te koken, maar deze was nog heel vuil en stond vol afval van de vorige 

gebruikers. Ook de frigo dient geregeld nagekeken en leeggemaakt te worden! 

 

Erwin haalt aan dat in het beheersreglement een regel staat dat defecten steeds gemeld 

moeten worden. Wanneer iets kapot gemaakt wordt moet dat vervangen worden, ten laste 

van de schuldige, tenzij deze zelf kunnen instaan voor herstelling. Dat is hetzelfde geval voor 

netheid. Als lokalen vuil en smerig achterblijven en na een verwittiging niet gereinigd worden, 

kan er ingegrepen worden, de lokalen worden dan extern gereinigd en de factuur wordt aan 

de verantwoordelijke vereniging bezorgd. 

 

 

 

 

 

 



 

3. Stand van zaken Joengele, JH Phobos en JC koldam  

a. Terugkoppeling voorstel opfrissingswerken JC Koldam  

Wat de veiligheid van het jeugdhuis betreft lijkt het zinvol om dit samen met de 

verantwoordelijke van de technische dienst te doen en alles te overlopen. Ben heeft de 

contactgegevens van de werkleider doorgespeeld. Is overleg intussen gebeurd?  

Robin haalt aan dat dit wat uit het oog verloren is, het jeugdhuis pikt dit opnieuw op. De 

kapotte deur is intussen in eigen beheer gerepareerd. Diederik vraagt om opnieuw na te 

vragen om een licht met sensor te plaatsen in de wc van het jeugdhuis. Ben licht toe dat de 

TD liet verstaan dat dit niet zo voor de hand ligt.  

 

Er is voortaan 1 leverancier voor poets materiaal in alle gemeentelijke gebouwen. Volgende 

week worden nieuwe zeepdispensers en papierendoekjesdispensers geplaatst. 

 

 

 

b. Overlopen adviezen vorige vergadering 

Erwin overloopt de antwoordbrieven die ontvangen werden in respons tot de geformuleerde 

adviezen. 

 

Duurzaam speeltuinbeleid: Erwin haalt aan dat meldingen blijvend moeten gemaakt worden. 

Ben haalt aan dat de zandbakken aan Solheide en Koldam voor de zomer aangevuld zullen 

worden. Julie haalt aan dat er een onderhoud nodig is aan het bootje in de Koldamspeeltuin, 

Ben geeft de melding door. 

 

Masterplan J&S: ok. 

 

Jeugdlokalen Joengele: ok. 

 

 

c. Overnachtingen Joengele – 1e brainstorm 

In afwachting van de uit te voeren werken kan er alvast een eerste brainstorm plaatsvinden 

over hoe overnachten in de jeugdlokalen, zowel voor eigen verenigingen als door externe 

verenigingen, kan georganiseerd worden. 

 

Erwin haalt aan dat hij het belangrijk vindt dat dit gesprek enkel kan plaatsvinden indien 

zowel scouts als chiro aanwezig zijn, wat niet het geval is op deze vergadering. 

 

Erwin en Ben stellen voor om deze brainstorm uit te stellen naar de vergadering van eind 

september. Op die manier kan Ben nagaan hoe dat bij soortgelijke lokalen in zijn werk gaat 

en kunnen de leidingsploegen intern al bespreken hoe zij het verhuur van de lokalen zien. 

Op die vergadering kunnen dan eventueel ook extra leden van het jeugdwerk uitgenodigd 

worden. 

 

Julie merkt op dat het ook belangrijk is om mee te nemen dat in speelpleinperiodes de lokalen 

vrijgehouden moeten worden voor opbouw en afbraak van het speelplein. 

 

 

4. Stand van zaken masterplan Jeugd en Sport 

Voorlopig weinig nieuws te melden. Er komt waarschijnlijk een nieuwe adviesvraag over een 

naam voor het nieuwe complex + voorstellen voor afbeeldingen aan de buitengevel en/of 

graffitiartiesten. 

 

Het schepencollege heeft in zitting van 12 maart het transitieplan tijdens fase 1 van het 

masterplan goedgekeurd met betrekking tot de sluiting van de sporthal. 

 

 De sporthal sluit definitief vanaf maandag 28 mei, vanaf die dag zullen de 

clubs die nog werking hebben verhuizen. 

 De gevechtssportclubs verhuizen reeds naar de POM vanaf maandag 7 mei. 



Het vervolg van de planning ziet er als volgt uit: 

 

 De grote zaal beneden alsook kleedruimte en bergruimte zal opnieuw 

beschikbaar zijn vanaf november 2018. 

 De nieuwe zalen voor gevechtssport, aerobic, dans, … zullen beschikbaar zijn 

vanaf juni 2019. 

 De nieuwe sportvloer in de grote zaal beneden wordt gelegd in de 

zomervakantie 2019, ook dan zullen de extra meters in de lengte met 

sportvloer bedekt worden. 

 

De raad merkt ook op dat het behouden van de buitenruimte streng bewaakt zal moeten 

worden. Erwin hamert er ook op dat de jeugdvleugel in eerste plaats een plek voor jeugd 

moet zijn. Hij vind het belangrijk dat jeugd vanaf dag 1 zijn plek opeist in de nieuwe site. 

 

Julie haalt aan dat het belangrijk is om intern de puzzel te leggen voor de bezetting en het 

beheer van de site.  

 

 

 

5. Stand van zaken Halan Cauter 

a. Overlopen voorstel afsprakennota  

Ben overloopte de nota en noteerde eventuele op- of aanmerkingen van de raad. Na 

bespreking op de jeugdraad werd de nota geagendeerd op het college, waar ze werd 

goedgekeurd.  

Erwin bedankt iedereen voor zijn productieve bijdrage bij de verbetering va de nota. 

 

b. Planning 

De groenbuffer werd geplant, jammer genoeg niet samen met de buurt aangezien de 

onvoorziene vrieskoude ervoor zorgde dat de grond te hard was. 

 

Nieuws over nieuwe buurtvergadering: 27 juni 2018. Van 16u tot 18u30. Bedoeling is om de 

buurtbewoners de kans te geven opmerkingen te formuleren bij het voorstel voor tijdelijke 

afsprakennota. Het gemeentebestuur wil ook van de gelegenheid gebruik maken om te polsen 

of er reeds een groter draagvlak is in de buurt.  

 

De raad haalt aan dat het jammer is dat er vertraging is en realisatie in de zomer van ’18 niet 

gerealiseerd kon worden. 

 

 

6. Opvolging werkpunten 

 

a. Schimmel in scoutslokaal 

Zie advies. Is geen schimmel maar kalkafzetting. 

 

 

b. Keuken Chiro 

Chiro vraagt advies aan de raad ivm een project dat ze zelf willen opstarten. Zo zou de chiro 

graag een van hun lokalen willen inrichten als keuken, cfr. de keuken aan scoutszijde.  

 

Nagekeken door TD, alle voorzieningen zijn aanwezig. 

 

De raad vraagt aan de Chiro hoe zij dit concreet willen realiseren. Financiering, plan van 

aanpak. Lisa vraagt of er uitzonderlijk een cumul kan zijn van de investeringen in 

infrastructuur. Erwin haalt aan dat een optie kan zijn om de keuken gefaseerd te installeren 

en te spreiden over twee of meer jaar.  

 

Lisa haalt aan dat de examenperiode in aantocht is en dat het moeilijk is om rond de tafel te 

zitten met de leidingsploeg. De keukenmeubels zelf zijn er intussen. Erwin haalt aan dat 



uitgevoerde werken voor infrastructuur ook in aanmerking komen om in mindering te 

brengen. Ben haalt aan dat technische dienst een installeerklare keuken wilt plaatsen, incl. 

elektronica en loodgieterij. Lisa haalt aan dat de keuken nog wat oplapwerk nodig heeft. De 

Chiro bekijkt of ze oudleiding kunnen inschakelen. Bedoeling is om te wachten tot het einde 

van het werkjaar, kwestie van de apsi’s niet weg te jagen uit hun lokaal. 

 

 

7. Overlopen beheersreglement van de RvB 

Zie bijgevoegd beheersreglement met opmerkingen geformuleerd tijdens de vergadering. 

 

 

8. Varia 
a. Bevraging jeugdraad verkiezingen: de jeugdraad heeft een online bevraging 

gelanceerd naar aanleiding van de verkiezingen die in oktober zullen 

plaatsvinden. Bedoeling is om zoveel mogelijk reacties te verzamelen. De 

bevraging beperkt zich niet tot kinderen en jongeren, maar mag ook door 

(groot)ouders ingevuld worden en door iedereen die een link heeft (of voelt) 

met de jeugd in Hoeilaart. Ben nodigt de raadsleden dan ook uit om de 

bevraging in te vullen: https://nl.surveymonkey.com/r/Jeugdraadhoeilaart  

b. Ad valvas aan inkom Joengele moet dringend geüpdatet worden, Ben kijkt na 

aangezien de verenigingen er zelf niet in kunnen. 

c. Kapotte plafondtegel in het ketilokaal is nog niet vervangen, Ben doet 

melding. 

d. Communiceren wanneer kampmateriaal ingeladen wordt, dan kan hier zoveel 

als mogelijk rekening mee gehouden worden tijdens de vakantiewerking. 

e. POM-gebouw bruikbaar om tenten te laten drogen na kampen? Ben vraagt na 

of dit opnieuw kan. Wordt alleszins moeilijker gezien de POM nu in gebruik is 

voor de sportclubs. 

f. Sven merkt op dat de doeken onder de luifel van de jeugdlokalen in slechte 

staat zijn. Hebben ze nog meerwaarde, dan herstellen. Zo nee, weghalen. Ben 

vraagt na bij de scouts en de Chiro. Indien ze weg mogen, raad op de hoogte 

brengen.  

g. Erwin vraagt waarom het AED-toestel niet op de afgesproken plaats hangt? 

h. Navragen bij Bram of plannen besproken op rvb gedeeld mogen worden met 

leden (Julie B.) 

 

VOLGENDE VERGADERING: 25 september 2018 !!! 

https://nl.surveymonkey.com/r/Jeugdraadhoeilaart

